
22-5-2017 Reactie van Bewonersorganisatie Binnenstad Oost op
Onveilige verkeerssituaties (raadsfracties, twitter, facebook) 

Hieruit de onderstaande punten over Binnenstad Oost:

1. Damsterdiep / Oostersingel / Nieuweweg
o Onoverzichtelijk en gevaarlijk
o Auto’s die Nieuweweg inrijden v.a. Damsterdiep rijden je van je sokken als je uit
Oostersingel komt; ook als je fietst op Damsterdiep ben je voor hen niet veilig

Wij hebben over het eerste punt vragen gesteld aan de raad op 12 januari, op 23 maart 
kregen we een reactie van de gemeente, op 30 maart hebben we hierop gereageerd.
We hebben nog steeds geen antwoord gekregen … (zie voor deze stukken de drie bijlages)
Lijn 6 rijdt trouwens nog steeds niet via de bussluis, Qbuzz heeft de dienstregeling 
inmiddels aangepast. Van het OV Bureau horen we ook niets. 

2. Damsterplein
o Auto’s uit centrum racen richting kruispunt Petrus Campersingel, negeren zebrapad >
snelheid omlaag 

Dit is door ons herhaaldelijk aan de orde gesteld, we hebben bijvoorbeeld om optische 
drempels gevraagd, maar de gemeente wil dit niet. Waarom is ons onduidelijk.
Er zijn hier al enkele ongelukken gebeurd. 
Aan de noordzijde van het Damsterdiep speelt hetzelfde probleem.
We hebben om extra zebra’s gevraagd vlak voor de busbaan, die maken het oversteken 
veiliger (zie punt 1) en remmen mogelijk in combinatie met optische drempels de snelheid 
van het verkeer. Afgewezen … 

3. Nieuweweg
o Wordt vaak, zeker ’s avonds en ’s nachts, veel te hard gereden 

Dit is een 30-km zone, een duidelijk voorbeeld dat handhaving hard nodig is.

4. Petrus Campersingel
o Zebrapad bij kruising met Damsterdiep: voetgangerslicht staat te kort op groen, zelfs
ik met mijn redelijk snelle tempo haal de overkant niet voor het weer rood is, laat
staan oudere mensen slecht ter been; ben je aan de overkant dan moet je je
vervolgens tussen de fietsers door worstelen om door te kunnen lopen richting
Zuiderdiep 

Dit is door ons al vaak gemeld, bij de verkeersschouw in oktober 2014 met de gemeente is 
wel een groenmeting beloofd, maar die is er nog steeds niet. 
Meldingen die door bewoners digitaal gedaan worden via bijvoorbeeld MeldStad worden 
zonder commentaar of antwoord verwijderd.

Uit onze reacties op de gemelde knelpunten in Binnenstad Oost, blijkt dat al deze problemen al lang 
bekend zijn bij de gemeente. Oplossingen blijven tot nu toe helaas uit.


